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Protokół Nr XIV/R/2025 
z Sesji Rady Gminy Lesznowola 

w dniu 27 marca 2025 r. 
 
 
1. Przewodniczący RG Ł. Grochala otworzył XIV Sesję Rady Gminy Lesznowola. Obrady 
rozpoczęto 27 marca 2025 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 22:29 tego samego 
dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Grzegorz ADAMIAK 
2. Wojciech ADYNOWSKI 
3. Sylwester AUGUSTYNIAK 
4. Konrad BOROWSKI 
5. Małgorzata BRZEZIŃSKA 
6. Edyta BRZOSTOWSKA 
7. Jacek DZIEDZIC 
8. Tomasz FILIPOWICZ 
9. Łukasz GROCHALA 
10. Dorota HYŻY 
11. Izabela IGNACAK 
12. Marcin KANIA 
13. Krzysztof KLIMASZEWSKI 
14. Bożenna KORLAK 
15. Magdalena ŁAPIŃSKA 
16. Agnieszka MURANOWICZ 
17. Paweł OLKOWSKI 
18. Agnieszka SOLA-MANOWSKA 
19. Bartłomiej SOSZYŃSKI 
20. Konrad TKACZYK 
21. Robert TYSZEK 
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala stwierdził, iż w obradach uczestniczy 21 Radnych,  
co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista stanowi 
jak wyżej/. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż materiały dotyczące sesji wraz  
z porządkiem zostały przekazane Radnym do wiadomości w terminie określonym  
w Statucie Gminy Lesznowola. 
2/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przestawił proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie XIV Sesji Rady Gminy Lesznowola. 



2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lesznowola w okresie między sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Gminy Lesznowola w sprawie: 
a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na lata 2025-2034, 
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2025-2034, 
c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz solecki  

w budżecie gminy na 2026 rok, 
d) ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe dostarczanie wody i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków, 
e) ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy 
Lesznowola dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prywatne niebędące 
jednostkami samorządu terytorialnego, 

f) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu Nowa Wola zatwierdzonego 
uchwałą Nr 349/XXX/2020 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 listopada 2020 r., 

g) zmieniająca uchwałę Nr 948/LXXII/2024 Rady Gminy Lesznowola z dnia 25 stycznia 
2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części wsi Jabłonowo, 
południowej części wsi Kosów, wschodniej części wsi Wólka Kosowska, części wsi: 
Mroków, Kolonia Mrokowska, Wola Mrokowska, Warszawianka, Stachowo, Marysin  
z wyłączeniem terenu cmentarza, zatwierdzonego uchwałą Nr 223/XVIII/2012 Rady 
gminy Lesznowola z dnia 9 sierpnia 2012 r.,    

h) zmieniająca uchwałę Nr 170/XV/2019 Rady Gminy Lesznowola z dnia 21 października 
2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu Kolonia 
Warszawska i części obrębu Jabłonowo, 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Lesznowola dla części obrębu Stara Iwiczna, 

j) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Lesznowola dla części obrębu Wilcza Góra, 

k) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu Wilcza Góra, 

l) zmiany uchwały nr 24/III/2024 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 czerwca 2024 r.  
w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe oraz wprowadzenia bezpłatnych 
przejazdów na liniach lokalnych L na terenie Gminy Lesznowola, 

m) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości 
oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków numerami 1/268 i 233, o powierzchni 
20 m2, położonych w obrębie KPGO Mysiadło, 

n) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lesznowola w 2025 roku, 

o) przyjęcia programu „Złota Rączka dla osób z niepełnosprawnościami” w Gminie 
Lesznowola na rok 2025, 

p) nadania nazwy ul. Bratków – drodze wewnętrznej, stanowiącej własność Gminy 
Lesznowola, położonej w obrębie Nowa Wola, 

r) nadania nazwy ul. Panoramiczna – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Kolonia 
Mrokowska. 



6. Przyjęcie protokołu Nr XII/R/2025 z dnia 17 lutego 2025 roku. 
7. Przyjęcie protokołu Nr XIII/R/2025 z dnia 27 lutego 2025 roku. 
8. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy Lesznowola o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 
9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie XIV Sesji Rady Gminy Lesznowola. 
3/ Przewodniczący RG. Ł. Grochala zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś wnioski lub uwagi 
do proponowanego porządku posiedzenia. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż wpłynęły do niego dwa wnioski 
dotyczące podjęcia inicjatywy uchwałodawczej. W związku z powyższym Przewodniczący 
RG wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad sesji dwóch punktów: 
  a) opinia w sprawie zaakceptowania inicjatywy uchwałodawczej dotyczącej kontroli 
zasadności zwrotu kwoty 110 000 zł, 
  b) opinia w sprawie zaakceptowania inicjatywy uchwałodawczej dotyczącej zlecenia 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lesznowola przeprowadzenia kontroli w Zespole Obsługi 
Placówek Oświatowych w Lesznowoli. 
5/ Wiceprzewodniczący RG B. Soszyński wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad 
sesji punktu: 
  a) opinia w sprawie sposobu zabezpieczenia przez Gminę działki do celów edukacyjnych 
na obszarze gminy pomiędzy drogą S7 a linią kolejową nr. 8. 
6/ W dyskusji wzięli udział Radni: Bartłomiej SOSZYŃSKI, Łukasz GROCHALA, Tomasz 
FILIPOWICZ, Bożenna KORLAK, Wojciech ADYNOWSKI, Konrad TKACZYK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Paweł OLKOWSKI, oraz Wójt Marta Natalia Maciejak, Z-ca Wójta Anna 
Pogorzelska i Adwokat Małgorzata Pisanko. 
7/ Głosami: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła wniosek w sprawie dodania do porządku posiedzenia punktu: opinia 
w sprawie zaakceptowania inicjatywy uchwałodawczej dotyczącej kontroli zasadności 
zwrotu kwoty 110 000 zł. 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad 
TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
8/ Głosami: ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła wniosek w sprawie dodania do porządku posiedzenia punktu: opinia 
w sprawie zaakceptowania inicjatywy uchwałodawczej w przedmiocie zlecenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Lesznowola przeprowadzenia kontroli w Zespole Obsługi Placówek 
Oświatowych w Lesznowoli. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (7) 



Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
9/ Głosami: ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła wniosek w sprawie dodania do porządku posiedzenia punktu: opinia 
w sprawie sposobu zabezpieczenia przez Gminę działki do celów edukacyjnych na obszarze 
gminy pomiędzy drogą S7 a linią kolejową nr 8. 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Izabela IGNACAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (5) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Łukasz GROCHALA, Krzysztof 
KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Tomasz FILIPOWICZ, Dorota HYŻY, Marcin KANIA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł 
OLKOWSKI 
10/ Głosami: ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła porządek obrad wraz z przyjętymi wnioskami. 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka 
SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (2) 
Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Łukasz GROCHALA, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lesznowola w okresie między 
sesjami. 
1/ Sprawę przedstawili: Przewodniczący RG Ł. Grochala i Wójt M. N. Maciejak. 
2/ Dyskusji brak. 
 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż Sołtysi, mieszkańcy, goście, oraz 
wszystkie osoby uczestniczące w obradach Sesji Rady Gminy Lesznowola, mogą zabrać 
głos w sprawach dotyczących projektów uchwał RG, które są zawarte w porządku Sesji 
przed rozpoczęciem ich procedowania przez Radnych. 
2/ Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość G. Adamiak w imieniu swoim 
oraz członków Klubu, przedstawił stanowisko Klubu dotyczące godzin posiedzeń komisji  
i  sesji RG, a także zwrócił się z apelem do Przewodniczących komisji merytorycznych oraz 
pozostałych Radnych, by prace sesji Rady Gminy i komisji Rady Gminy rozpoczynały się 
nie później niż o godzinie 13:00 i trwały maksymalnie do godziny 21.00 (pełna treść 
oświadczenia dostępna jest do wglądu w Biurze Rady Gminy). 
3/ Mieszkanka Janczewic wyraziła swój sprzeciw dotyczący zapisu zawartego w projekcie 
uchwały RG (pkt. 5k w porządku obrad), który zezwala na zabudowę usługową, w tym 
magazynów, na jednej z działek. Działki z nią sąsiadujące mają zabudowę jednorodzinną, 
w związku z czym mieszkańcy nie godzą się, aby pomiędzy ich domami powstał magazyn. 



4/ Mieszkaniec Janczewic przyłączył się do przedmówczyni, stwierdzając iż ma obawy 
związane ze szczególnym planem dla tej działki. Zmiany wprowadzone do MPZP 3 lata 
temu uporządkowały planowanie przestrzenne w tym rejonie, jasno określając 
przeznaczenie terenów pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, co miało zapewnić 
spójność urbanistyczną. Obecnie proponowane zmiany są sprzeczne z tym kierunkiem. 
Mieszkaniec nie chce, aby w jego bezpośredniej okolicy powstały obiekty, które mogą 
generować wzmożony ruch ciężkich pojazdów i hałas oraz negatywnie wpłynąć na komfort 
życia mieszkańców. Apeluje do Państwa Radnych o ponowne przeanalizowanie tego zapisu 
i jego potencjalnych konsekwencji. 
5/ Mieszkaniec Magdalenki zabrał głos w sprawie projektu uchwały RG oznaczonego  
w porządku obrad jako pkt. 5l. Pierwsza uchwała, która została podjęta w czerwcu  
2024 r. była błędna, ponieważ nie precyzowała dokładnie terenu na którym ta bezpłatność 
ma obowiązywać. Linie L jeżdżą nie tylko po terenie gminy Lesznowola, ale dojeżdżają 
również do Piaseczna, Warszawy i Raszyna. Mieszkaniec poinformował, iż dwukrotnie 
zwracał uwagę na ten błąd. Zwrócił się z pytaniem dlaczego tak długo trwało 
doprecyzowanie i poprawienie tej uchwały oraz zauważył, że mieszkańcy byli wprowadzani 
w błąd i niektórzy z nich ponieśli konsekwencje w postaci wystawionych z tego tytułu 
mandatów. 
6/ Sołtys Wólki Kosowskiej zabrał głos w sprawie projektu uchwały RG oznaczonego  
w porządku obrad jako pkt 5c i zwrócił się z prośbą o wsparcie i pomoc ze strony Urzędu 
Gminy przy formułowaniu wniosków sołeckich do budżetu, w sytuacji gdy fundusz sołecki 
zostanie wyodrębniony. Pan Sołtys odniósł się również do projektu uchwały RG 
oznaczonego w porządku obrad jako 5g i zapisanej w nim „zmiany zapisów (…)  
dotyczących przeznaczenia podstawowego terenów oraz terenów zalewowych oraz 
wprowadzenia granic obszaru szczególnego zagrożenia powodzią na załączniku 
graficznym”. W opinii Sołtysa Wólki Kosowskiej te obszary obejmują również tereny, które 
mogłyby być przeznaczone na wybudowanie przedszkola w Wólce Kosowskiej. W związku 
z tym zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś analizy, które wskazywałyby na to, iż są to 
tereny zalewowe. 
7/ Z-ca Wójta A. Pogorzelska w nawiązaniu do powyższej prośby Pana Sołtysa 
poinformowała, iż Urząd Gminy ze swojej strony deklaruje pełne wsparcie dla sołtysów  
w przypadku gdy fundusz sołecki zostanie wyodrębniony. 
  
Przewodniczący RG Ł. Grochala zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący RG Ł. Grochala wznowił obrady. 
 
1/ Radny P. Olkowski poinformował, iż po wysłuchaniu głosów mieszkańców Janczewic, 
wnioskuje o zdjęcie pkt. 5k z porządku obrad, oraz o ponowne procedowanie go na komisji 
merytorycznej. Pan Radny proponuje zaprosić na posiedzenie komisji przedstawicieli obu 
stron, tak żeby każda z nich była wysłuchana i mogła przedstawić swoje argumenty. 
2/ Radna M. Łapińska proponuje „wyjęcie” tej działki z planu i przegłosowanie projektu 
uchwały na bieżącej sesji. W ocenie Pani Radnej należałoby się zastanowić, czy cofnięcie 
tego projektu uchwały do komisji i jego ponowne procedowanie jest dobrym posunięciem. 
3/ Radny G. Adamiak jest zdania, iż projekt uchwały o którym mowa powinien być 
procedowany podczas bieżącej sesji w takiej formie w jakiej jest. 
4/ Radna M. Łapińska wnioskuje o zmianę treści planu i wykreślenie z § 2 punktu 2f. 
5/ Kierownik Referatu Urbanistyki i Planowania Przestrzennego poinformował,  
iż wykreślenie tej działki z projektu uchwały spowoduje konieczność zmiany uchwały  
o przystąpieniu, ponowne wyłożenie planu i wdrożenie całej procedury planistycznej. 



6/ Radna M. Łapińska po konsultacji z mieszkańcami Janczewic wycofała swój wniosek  
i przychyliła się do wniosku Radnego P. Olkowskiego o zdjęcie tego projektu uchwały  
z porządku obrad w celu ponownego procedowania. 
7/ Głosami: ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt. 5k: „Rozpatrzenie 
projektu uchwały RG w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu Janczewice zatwierdzonego uchwałą 
Nr 624/L/2022 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 maja 2022 r.” 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz 
GROCHALA, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (6) 
Grzegorz ADAMIAK, Konrad BOROWSKI, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Małgorzata BRZEZIŃSKA, Dorota HYŻY, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI 
 
Przewodniczący RG Ł. Grochala zarządził przerwę w obradach, zwołując jednocześnie 
nadzwyczajne posiedzenie Komisji Polityki Gospodarczej. 
Po przerwie Przewodniczący RG Ł. Grochala wznowił obrady. 
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na rok 2025. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPG RG  
o przedstawienie opinii KPG w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2025 
wraz z autopoprawką nr 1 i nr 2, natomiast autopoprawka nr 3 została zaopiniowana 
negatywnie. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2025 i zaproponował dyskusję nad 
przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę nr 1 do projektu uchwały RG  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2025. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz FILIPOWICZ 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 



5/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę nr 2 do projektu uchwały RG  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2025. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
6/ Głosami: ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy negatywnie zaopiniowała autopoprawkę nr 3 do projektu uchwały RG  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2025. 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (18) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
7/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 188/XIV/2025 w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2025. 
ZA (18) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2025-2034. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPG RG  
o przedstawienie opinii KPG w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola 
na lata 2025-2034 wraz z autopoprawką nr i nr 2, natomiast autopoprawka nr 3 została 
zaopiniowana negatywnie. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2025-2034 i zaproponował 
dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych 
dyskusji nie podjął. 



4/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę nr 1 do projektu uchwały RG  
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Gminy Lesznowola na lata 2025-2034.  
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
5/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę nr 2 do projektu uchwały RG  
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2025-2034.  
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
6/ Głosami: ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy negatywnie zaopiniowała autopoprawkę nr 3 do projektu uchwały RG  
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2025-2034.  
Wyniki imienne: 
PRZECIW (18) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
7/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 189/XIV/2025 w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata 205-2034. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 



7. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie niewyrażenia zgody  
na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki w budżecie gminy  
na 2026 rok. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS nie zajęła jednoznacznego 
stanowiska dotyczącego projektu uchwały RG w sprawie niewyrażenia zgody  
na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki w budżecie gminy na 2026 rok, 
ponieważ głosy „za” i „przeciw” rozłożyły się po równo. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU negatywnie 
zaopiniowała projekt uchwały RG w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 
środków stanowiących fundusz sołecki w budżecie gminy na 2026 rok. 
4/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG negatywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków 
stanowiących fundusz sołecki w budżecie gminy na 2026 rok. 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż wraz z Wiceprzewodniczącą RG  
D. Hyży zwrócili się do sołtysów o opinię w sprawie wyodrębnienia środków stanowiących 
fundusz sołecki w budżecie gminy na 2026 rok. Z przeprowadzonych konsultacji wynika, 
iż 12 sołtysów opowiedziało się za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego, 9 sołtysów było 
przeciwnych i wolałoby zostać na dotychczasowych zasadach, a 1 sołtys nie miał zdania.  
6/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie niewyrażenia 
zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki w budżecie gminy na 2026 
rok i zaproponował dyskusję nad ww. projektem uchwały. 
7/ W dyskusji wzięła udział Radna Małgorzata BRZEZIŃSKA. 
8/ Głosami: ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy nie podjęła uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków 
stanowiących fundusz sołecki w budżecie gminy na 2026 rok. 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
PRZECIW (11) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy  
za zbiorowe dostarczanie wody i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe dostarczanie wody 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe dostarczanie wody 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
4/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe dostarczanie wody 



i zbiorowe odprowadzanie ścieków wraz z wnioskiem zgłoszonym przez Radnego  
W. Adynowskiego (redukcja zaproponowanych kwot o 20%). 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie ustalenia 
dopłaty do taryfy za zbiorowe dostarczanie wody i zbiorowe odprowadzanie ścieków  
i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały. 
6/ Radny W. Adynowski wnioskuje o redukcję zaproponowanych kwot o 20% czyli z kwoty 
1.07 zł/m3 netto do kwoty 0,86 zł/m3 netto dla wody oraz z kwoty 2,05 zł/m3 netto  
do kwoty 1,64 zł/m3 netto dla ścieków. 
7/ Głosami: ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła wniosek w sprawie redukcji zaproponowanych kwot o 20% czyli  
z kwoty 1,07 zł/m3 netto do kwoty 0,86 zł/m3 netto dla wody oraz z kwoty 2,05 zł/m3 
netto do kwoty 1,64 zł/m3 netto dla ścieków. 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
8/ W dyskusji wzięli udział Radni: Paweł OLKOWSKI, Wojciech ADYNOWSKI, Tomasz 
FILIPOWICZ, Agnieszka MURANOWICZ, Łukasz GROCHALA, Izabela IGNACAK, Agnieszka 
SOLA-MANOWSKA, Marcin KANIA, Konrad TKACZYK,  Krzysztof KLIMASZEWSKI oraz  
Z-ca Wójta Marcin Szost i Wójt Marta Natalia Maciejak. 
9/ Zdaniem Radnego P. Olkowskiego po raz kolejny finansowanie i realizowanie inwestycji 
jest przerzucane na mieszkańców. Radni i Zarząd powinni zastanowić się nad takimi 
rozwiązaniami, które nie będą obciążały mieszkańców m.in. dążyć do większej partycypacji 
w kosztach przedsiębiorców i inwestorów, którzy lokują swoje inwestycje w gminie 
Lesznowola.  
10/ Radny W. Adynowski poinformował, iż propozycja obniżki dopłat o 20% to tylko  
ok 3-4% różnicy na rachunku odbiorcy, a dzięki temu budżet gminy tylko w tym roku zyska 
ok 800 000 zł, a w skali roku to ok 1 300 0000 – 1 400 000 zł, które można przeznaczyć 
m.in. na inwestycje. 
11/ Radna A. Muranowicz zwróciła uwagę, iż w tym projekcie uchwały całkowicie zostały 
zniesione dopłaty za wodę i ścieki dla podmiotów gospodarczych. Dzięki 20% redukcji 
dopłat dla odbiorców indywidualnych uzyskana zostanie pewna kwota, która pozostanie  
w budżecie gminy. Co roku gmina dopłaca do LPK ok 7 000 000 zł z budżetu gminy, czyli 
z pieniędzy podatników. Należy liczyć się z tym, iż te dopłaty będą coraz mniejsze, albo 
nie będzie ich w ogóle, ponieważ LPK musi mieć środki, żeby rozwijać infrastrukturę 
wodno-kanalizacyjną. 
12/ Radny M. Kania: 
Cytat z Programu IGL: „Gmina Mieszkańców. Koniec z dzieleniem mieszkańców, 
konsultacje społeczne i jasne priorytety.” 
Tego znów ze strony IGL zabrakło… 
Cytat z Programu IGL: „Wspólnie zmieniamy Lesznowolę. Największym bogactwem gminy 
Lesznowola są jej Mieszkańcy”. 
A Wy już po raz trzeci łupicie Mieszkańców, „da się?” 



Podatki od nieruchomości, odpady, dopłaty do wody i ścieków, wszędzie podwyżka,  
„da się?” 
13/ Według Wójt M. N. Maciejak zredukowanie dopłat o 20% to nie jest duża zmiana  
(ok 1,80 zł miesięcznie na osobę), a z racji tego, iż gmina jest zobowiązana przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową do ograniczania wydatków bieżących, to powyższa 
propozycja wydaje się słuszna. Decyzja, jak zawsze należy do Państwa Radnych. 
14/ Głosami: ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 190/XIV/2025 w sprawie ustalenia dopłaty  
do taryfy za zbiorowe dostarczanie wody i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (6) 
Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Marcin KANIA, Krzysztof 
KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ 
BRAK GŁOSU (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie ustalenia trybu udzielania  
i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania  
i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Lesznowola dla 
publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych  
w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 
samorządu terytorialnego. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych  
z budżetu Gminy Lesznowola dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 
jednostkami samorządu terytorialnego. 
3/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych  
z budżetu Gminy Lesznowola dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 
jednostkami samorządu terytorialnego. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie ustalenia 
trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania 
i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Lesznowola dla publicznych  
i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 



prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego i zaproponował dyskusję nad 
przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
5/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 191/XIV/2025 w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 
pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Lesznowola dla 
publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych  
w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 
samorządu terytorialnego.  
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu Nowa Wola zatwierdzonego uchwałą  
Nr 349/XXX/2020 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 listopada 2020 r. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPPRiU RG  
o przedstawienie opinii KPG w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w spawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu Nowa Wola 
zatwierdzonego uchwałą Nr 349/XXX/2020 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 listopada 
2020 r. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu Nowa Wola zatwierdzonego uchwałą Nr 349/XXX/2020 Rady 
Gminy Lesznowola z dnia 26 listopada 2020 r. i zaproponował dyskusję nad 
przedmiotowym projektem uchwały. 
4/ W dyskusji wzięła udział Radna A. Muranowicz. 
5/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 192/XIV/2025 w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Lesznowola da części obrębu Nowa Wola zatwierdzonego uchwałą  
Nr 349/XXX/2020 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 listopada 2020 r.   
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 



BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały RG zmieniająca uchwałę Nr 948/LXXII/2024 
Rady Gminy Lesznowola z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Lesznowola dla części wsi Jabłonowo, południowej części wsi Kosów, 
wschodniej części wsi Wólka Kosowska, części wsi: Mroków, Kolonia 
Mrokowska, Wola Mrokowska, Warszawianka, Stachowo, Marysin  
z wyłączeniem terenu cmentarza, zatwierdzonego uchwałą Nr 223/XVIII/2012 
Rady Gminy Lesznowola z dnia 9 sierpnia 2012 r. 
1/  Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPPRiU RG 
o przedstawienie opinii KPPRiU w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG zmieniająca uchwałę Nr 948/LXXII/2024 Rady Gminy Lesznowola  
z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części wsi Jabłonowo, 
południowej części wsi Kosów, wschodniej części wsi Wólka Kosowska, części wsi: Mroków, 
Kolonia Mrokowska, Wola Mrokowska, Warszawianka, Stachowo, Marysin z wyłączeniem 
terenu cmentarza, zatwierdzonego uchwałą Nr 223/XVIII/2012 Rady Gminy Lesznowola  
z dnia 9 sierpnia 2012 r. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG zmieniająca uchwałę 
Nr 948/LXXII/2024 Rady Gminy Lesznowola z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Lesznowola dla części wsi Jabłonowo, południowej części wsi 
Kosów, wschodniej części wsi Wólka Kosowska, części wsi: Mroków, Kolonia Mrokowska, 
Wola Mrokowska, Warszawianka, Stachowo, Marysin z wyłączeniem terenu cmentarza, 
zatwierdzonego uchwałą Nr 223/XVIII/2012 Rady Gminy Lesznowola z dnia 9 sierpnia 
2012 r. i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden  
z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Głosami: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 193/XIV/2025 zmieniająca uchwałę  
Nr 948/LXXII/2024 Rady Gminy Lesznowola z dnia 25 stycznia 2024 r.  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części wsi 
Jabłonowo, południowej części wsi Kosów, wschodniej części wsi Wólka 
Kosowska, części wsi: Mroków, Kolonia Mrokowska, Wola Mrokowska, 
Warszawianka, Stachowo, Marysin z wyłączeniem terenu cmentarza, 
zatwierdzonego uchwałą Nr 223/XVIII/2012 Rady Gminy Lesznowola z dnia  
9 sierpnia 2012 r.  
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Izabela IGNACAK, Magdalena ŁAPIŃSKA 
BRAK GŁOSU (5) 



Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Paweł OLKOWSKI, 
Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały RG zmieniająca uchwałę Nr 170/XV/2019 
Rady Gminy Lesznowola z dnia 21 października 2019 r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu Kolonia Warszawska i części obrębu Jabłonowo. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPPRiU RG  
o przedstawienie opinii KPPRiU w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG zmieniająca uchwałę Nr 170/XV/2019 Rady Gminy Lesznowola z dnia 
21 października 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu Kolonia 
Warszawska i części obrębu Jabłonowo. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG zmieniająca uchwałę 
Nr 170/XV/2019 Rady Gminy Lesznowola z dnia 21 października 2019 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Lesznowola dla części obrębu Kolonia Warszawska i części obrębu Jabłonowo  
i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa 
Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Głosami: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 194/XIV/2025 zmieniająca uchwałę  
Nr 170/XV/2019 Rady Gminy Lesznowola w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu Kolonia Warszawska i części obrębu Jabłonowo. 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, 
Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Magdalena ŁAPIŃSKA 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola  
dla części obrębu Stara Iwiczna. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się do Przewodniczącego KPPRiU RG z prośbą  
o przedstawienie opinii KPPRiU w sprawie ww. projektu uchwały. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu Stara Iwiczna. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola 
dla części obrębu Stara Iwiczna i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem 
uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 



4/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 195/XIV/2025 w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu Stara Iwiczna. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu Wilcza Góra. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPPRiU RG  
o przedstawienie opinii KPPRiU w sprawie ww. projektu uchwały. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu Wilcza Góra. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola 
dla części obrębu Wilcza Góra i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem 
uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 196/XIV/2025 w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu Wilcza Góra. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie zmiany uchwały  
nr 24/III/2024 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie 
ustalenia cen za usługi przewozowe oraz wprowadzenie bezpłatnych 
przejazdów na liniach lokalnych L na terenie Gminy Lesznowola. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPG RG  
o przedstawienie opinii KPG w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie zmiany uchwały nr 24/III/2024 Rady Gminy Lesznowola  
z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe oraz 



wprowadzenia bezpłatnych przejazdów na liniach lokalnych L na terenie Gminy 
Lesznowola. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie zmiany 
uchwały nr 24/III/2024 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie 
ustalenia cen za usługi przewozowe oraz wprowadzenia bezpłatnych przejazdów na liniach 
lokalnych L na terenie Gminy Lesznowola i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym 
projektem uchwały. 
4/ W dyskusji wzięli udział Radni: Łukasz GROCHALA, Magdalena ŁAPIŃSKA, Izabela 
IGNACAK oraz Wójt Marta Natalia Maciejak. 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż w ostatnich dniach docierały do niego 
informacje od mieszkańców o otrzymanych mandatach za przejazd liniami L na terenie 
gminy Piaseczno, pomimo faktu, iż mieli zapewnienia ze strony urzędu o darmowych 
przejazdach na całej długości linii L (dla posiadaczy karty mieszkańca). 
6/ Wójt M. N. Maciejak poinformowała, iż zaistniała sytuacja wynika z błędu ludzkiego. 
Urząd ze swojej strony zadeklarował wsparcie mieszkańcom, którzy w wyniku tego błędu 
otrzymali mandaty.  
7/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 197/XIV/2025 w sprawie zmiany uchwały  
nr 24/III/2024 Rady Gminy Lesznowola z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie 
ustalenia cen za usługi przewozowe oraz wprowadzenia bezpłatnych 
przejazdów na liniach lokalnych L na terenie Gminy Lesznowola. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu części nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów 
i budynków numerami 1/268 i 233, o powierzchni 20 m2, położonych w obrębie 
KPGO Mysiadło. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części 
nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków numerami 1/268 i 233,  
o powierzchni 20 m2, położonych w obrębie KPGO Mysiadło. 
3/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części 
nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków numerami 1/268 i 233,  
o powierzchni 20 m2, położonych w obrębie KPGO Mysiadło. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości oznaczonych w ewidencji 
gruntów i budynków numerami 1/268 i 233, o powierzchni 20 m2, położonych w obrębie 
KPGO Mysiadło i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały. 



5/ W dyskusji wzięli udział Radni: Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad BOROWSKI, 
Robert TYSZEK, oraz Z-ca Wójta Marcin Szost i Z-ca Wójta Anna Pogorzelska. 
6/ Głosami: ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 198/XIV/2025 w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości oznaczonych  
w ewidencji gruntów i budynków numerami 1/268 i 233, o powierzchni 20 m2, 
położonych w obrębie KPGO Mysiadło. 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Konrad TKACZYK, Robert 
TYSZEK 
PRZECIW (1) 
Agnieszka SOLA-MANOWSKA 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
Przewodniczący RG Ł. Grochala przekazał prowadzenie XIV Sesji RG Wiceprzewodniczącej 
RG D. Hyży. 
 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie określenia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  
na terenie gminy Lesznowola w 2025 roku. 
1/  Wiceprzewodnicząca RG D. Hyży zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego KPPRiU 
RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG, informując jednocześnie, 
iż KPS pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały RG w sprawie określenia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Lesznowola w 2025 roku. 
2/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lesznowola w 2025 roku. 
3/ Wiceprzewodnicząca RG D. Hyży przedstawiła projekt uchwały RG w sprawie określenia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Lesznowola w 2025 roku i zaproponowała dyskusję nad przedmiotowym 
projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Głosami: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 199/XIV/2025 w sprawie określenia Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Lesznowola w 2025 roku. 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł 
OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (6) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Bożenna 
KORLAK, Bartłomiej SOSZYŃSKI 



18. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie przyjęcia programu „Złota 
Rączka dla osób z niepełnosprawnościami” w Gminie Lesznowola na rok 2025. 
1/ Wiceprzewodnicząca RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie przyjęcia programu „Złota Rączka dla osób  
z niepełnosprawnościami” w Gminie Lesznowola na rok 2025. 
2/ Wiceprzewodnicząca RG D. Hyży przedstawiła projekt uchwały RG w sprawie przyjęcia 
programu „Złota Rączka dla osób z niepełnosprawnościami” w Gminie Lesznowola na rok 
2025 i zaproponowała dyskusję. 
3/ W dyskusji wzięła udział Radna Agnieszka SOLA-MANOWSKA. 
4/ Głosami: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0, 
Rada gminy podjęła Uchwałę Nr 200/XIV/2025 w sprawie przyjęcia programu 
„Złota Rączka dla osób z niepełnosprawnościami” w Gminie Lesznowola na rok 
2025. 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł 
OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (6) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Bożenna 
KORLAK, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Bratków – 
drodze wewnętrznej, stanowiącej własność Gminy Lesznowola, położonej  
w obrębie Nowa Wola. 
1/ Wiceprzewodnicząca RG D. Hyży zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego KPPRiU RG 
o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG, informując jednocześnie,  
iż KPS pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Bratków 
– drodze wewnętrznej, stanowiącej własność Gminy Lesznowola, położonej w obrębie 
Nowa Wola. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Bratków – drodze wewnętrznej, 
stanowiącej własność Gminy Lesznowola, położonej w obrębie Nowa Wola. 
3/ Wiceprzewodnicząca RG D. Hyży przedstawiła projekt uchwały RG w sprawie nadania 
nazwy ul. Bratków – drodze wewnętrznej, stanowiącej własność Gminy Lesznowola, 
położonej w obrębie Nowa Wola i zaproponowała dyskusję nad przedmiotowym projektem 
uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 201/XIV/2025 w sprawie nadania nazwy  
ul. Bratków – drodze wewnętrznej, stanowiącej własność Gminy Lesznowola, 
położonej w obrębie Nowa Wola.  
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 



BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
Przewodniczący RG Ł. Grochala przejął prowadzenie XIV Sesji RG.   
 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie nadania nazwy  
ul. Panoramiczna – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Kolonia Mrokowska. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Panoramiczna – drodze wewnętrznej  
w obrębie Kolonia Mrokowska. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Panoramiczna – drodze wewnętrznej  
w obrębie Kolonia Mrokowska. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie nadania 
nazwy ul. Panoramiczna – drodze wewnętrznej w obrębie Kolonia Mrokowska  
i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa 
Radnych dyskusji nie podjął. 
5/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 202/XIV/2025 w sprawie nadania nazwy  
ul. Panoramiczna – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Kolonia Mrokowska. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
21. Opinia w sprawie zaakceptowania inicjatywy uchwałodawczej dotyczącej 
kontroli zasadności zwrotu kwoty 110 000 zł. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż zgodnie ze Statutem Gminy 
Lesznowola § 18 ust. 1 pkt. 3: „Inicjatywa uchwałodawcza przysługuje Radnym” oraz § 18 
ust. 3: „Jeżeli Rada zaakceptuje inicjatywę uchwałodawczą zgłoszoną w trybie ust. 2,  
Wójt przygotowuje na podstawie wniosku projekt uchwały”.  W związku z powyższym, 
wniosek musi być poddany pod głosowanie Rady Gminy. 
2/ Głosami: ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy zaakceptowała inicjatywę uchwałodawczą dotyczącą kontroli zasadności 
zwrotu kwoty 110 000 zł. 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, 
Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert 
TYSZEK 
PRZECIW (3) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Krzysztof KLIMASZEWSKI 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marcin KANIA, Paweł OLKOWSKI 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz ADAMIAK, Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
3/ Radna B. Korlak poinformowała, iż była „PRZECIW”, a głos „ZA” został oddany przez 
pomyłkę. 
 
22. Opinia w sprawie zaakceptowania inicjatywy uchwałodawczej  
w przedmiocie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lesznowola 
przeprowadzenia kontroli w Zespole Obsługi Placówek Oświatowych  
w Lesznowoli. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż zgodnie ze Statutem Gminy 
Lesznowola § 18 ust. 1 pkt. 3: „Inicjatywa uchwałodawcza przysługuje Radnym” oraz § 18 
ust. 3: „Jeżeli Rada zaakceptuje inicjatywę uchwałodawczą zgłoszoną w trybie ust. 2, Wójt 
przygotowuje na podstawie wniosku projekt uchwały”.  W związku z powyższym, wniosek 
musi być poddany pod głosowanie Rady Gminy. 
2/ W dyskusji wzięli udział Radni: Bożenna KORLAK, Marcin KANIA, Wojciech ADYNOWSKI, 
Konrad TKACZYK, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka 
MURANOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI oraz Wójt Marta Natalia Maciejak i Adwokat 
Małgorzata Pisanko. 
3/ Radna B. Korlak zauważyła, że inicjatorzy tego projektu uchwały szukają oszczędności 
w oświacie chcąc uzyskać ok 25 mln zł. Zdaniem Pani Radnej do oświaty należałoby jeszcze 
dołożyć środki finansowe na wydatki bieżące w kwocie min. 40 mln. zł, ponieważ budżet 
był niedoszacowany. Można oczywiście zwolnić część nauczycieli, pracowników 
administracyjnych czy specjalistów opiekujących się dziećmi z dysfunkcjami, realizować 
minimum programowe w ramach subwencji oświatowej czy zrezygnować z zajęć 
pozalekcyjnych co z pewnością przyniosłoby duże oszczędności, tylko czy chcemy takiej 
oświaty w naszej gminie?  
4/ Wójt M. N. Maciejak zwróciła uwagę, iż koszty lesznowolskiej oświaty są bardzo wysokie. 
Jeżeli nie uda się zapanować nad wydatkami bieżącymi w oświacie i nie zostaną 
wprowadzone żadne zmiany, nie będzie można zrealizować nowych inwestycji 
oświatowych (budowa nowych szkół), o których w ostatnim czasie tak dużo się mówi. 
5/ Radny M. Kania: 
  1) Gdzie jest audyt zlecony przez Panią Wójt w lipcu 2024 w zakresie optymalizacji  
i racjonalizacji wydatków w obszarze oświaty w jednostkach organizacyjnych dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Lesznowola oraz wprowadzenia standardów 
organizacyjnych w tych jednostkach za kwotę 42 tys. złotych? 
  2) Gdzie jest audyt zlecony przez Panią Wójt w sierpniu 2024 obejmujący m.in. tę samą 
tematykę dotyczącą oświaty za kwotę ok. 120 tys. złotych? 
Szanowni Państwo, zostały wydane publiczne pieniądze, nikt nie wie, jakie są wyniki 
tamtych audytów, a tu pojawia się kolejny pomysł kontroli za publiczne pieniądze i pomysł, 
żeby zatrudnić ekspertów również za publiczne pieniądze. Proszę zastanówmy się nad tym, 
czy to jest właściwa droga? 
6/  Wójt M. N. Maciejak w nawiązaniu do powyższego poinformowała, iż audyt główny 
będzie opublikowany niebawem, natomiast nie dotyczy on ZOPO. W międzyczasie 
prowadzone są kontrole wewnętrzne i audyt wewnętrzny, które kontrolują m.in. jednostki 
organizacyjne. W przeciwieństwie do audytu głównego, wyniki kontroli wewnętrznych  
i audytu wewnętrznego nie będą udostępnione, ponieważ stanowią dokumentację 
wewnętrzną urzędu. 



7/ Radna A. Muranowicz przypomniała, iż komisja rewizyjna w swoich kompetencjach  
ma działania kontrolne w związku z czym Rada Gminy nie będzie głosować nad 
powołaniem żadnej nowej komisji. 
8/ Głosami: ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy zaakceptowała inicjatywę uchwałodawczą w przedmiocie zlecenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Lesznowola przeprowadzenia kontroli w Zespole Obsługi Placówek 
Oświatowych w Lesznowoli. 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Magdalena 
ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (3) 
Konrad BOROWSKI, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Paweł OLKOWSKI 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Małgorzata BRZEZIŃSKA, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
BRAK GŁOSU (3) 
Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA 
 
23. Opinia w sprawie sposobu zabezpieczenia przez Gminę działki do celów 
edukacyjnych na obszarze gminy pomiędzy drogą S7 a linią kolejową nr 8. 
1/ Wiceprzewodniczący RG B. Soszyński poinformował, iż zdaje sobie sprawę z tego,  
że Zarząd podjął działania w celu pozyskania działki pod budowę szkoły w tym obszarze. 
Zwrócił jednak uwagę na fakt, iż należałoby jak najszybciej wdrożyć niezbędne procedury, 
aby docelowa działka mogła być działką oświatową. Sama procedura zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego, jeśli takowa będzie wymagana, potrwa minimum pół 
roku. W przypadku innych nieprzewidzianych okoliczności, będzie to trwało jeszcze dłużej. 
Bez odpowiedniego planu zagospodarowania przestrzennego, nie będzie wydane 
pozwolenie na budowę. W związku z tym działania muszą być podejmowane wielotorowo. 
 
24. Przyjęcie protokołu Nr XII/R/2025 z dnia 17 lutego 2025 roku. 
1/ Sprawę przedstawił Przewodniczący RG Ł. Grochala. 
2/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła protokół Nr XII/R/2025 z dnia 17 lutego 2025 roku. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA 
 
25. Przyjęcie protokołu Nr XIII/R/2025 z dnia 27 lutego 2025 roku. 
1/ Sprawę przedstawił Przewodniczący RG Ł. Grochala. 
2/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła protokół Nr XIII/R/2025 z dnia 27 lutego 2025 roku. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 



Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota 
HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Jacek DZIEDZIC, Tomasz FILIPOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA 
 
26. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy Lesznowola o działaniach 
podejmowanych w okresie między sesjami. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż informacja Przewodniczącego Rady 
Gminy Lesznowola o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami jest dostępna 
w programie eSesja i każdy może się z nią zapoznać. 
 
27. Sprawy różne. 
1/ Radny P. Olkowski w nawiązaniu do głosowania projektu uchwały w sprawie ustalenia 
dopłaty do taryfy za zbiorowe dostarczanie wody i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
podkreślił, iż głosy oddane „przeciw” nie były głosami przeciwko dopłatom, tylko przeciwko 
dopłatom w takiej formie (redukcja o 20%). 
2/ Radny M. Kania: 
1) Co z budową ul. Polnej w Wilczej Górze? 
2) Czy Urząd Gminy wystąpił do Prezesa i Dyrekcji Poczty Polskiej w sprawie poprawy 

jakości usług? 
3) Co z wystąpieniem do MZPN w sprawie budowy boiska przy CEiS w Mysiadle? 
4) Ruszył „Mazowiecki Program Rozwoju Bazy Sportowej”, proszę o złożenie wniosku  

o dofinansowanie budowy szatni i zaplecza sanitarnego na boisku w Nowej Woli. 
3/ Radny G. Adamiak w nawiązaniu do apelu Klubu Radnych PiS wygłoszonego na początku 
sesji, zwrócił się z prośbą o zaprotokołowanie, iż jest godz. 21.35. 
4/ Wójt M. N. Maciejak podziękowała Radnym z Klubu Radnych PiS za wygłoszony apel  
i przypomniała, iż wspólnie zostało ustalone, że sesje RG będą odbywały się w godzinach 
popołudniowych tak, aby mogli w nich uczestniczyć mieszkańcy. Komisje natomiast  
są posiedzeniami roboczymi, na których często potrzebne są dodatkowe dokumenty  
czy pomoc pracowników referatów merytorycznych i które przede wszystkim wymagają 
więcej czasu na przedyskutowanie procedowanych tematów, w związku z tym powinny 
odbywać się w godzinach wcześniejszych.  
5/ W dyskusji wzięli udział: Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Wojciech 
ADYNOWSKI, Robert TYSZEK, Grzegorz ADAMIAK, Łukasz GROCHALA, Bożenna KORLAK, 
Sylwester AUGUSTYNIAK i Wójt Marta Natalia Maciejak. 
6/ Sołtys Lesznowoli zwróciła się z pytaniem, czy autopoprawki do budżetu mogą być 
widoczne na portalu mieszkańca wcześniej. Poruszyła również temat ulic: Krótkiej, 
Poprzecznej, Końcowej i Topolowej oraz podziękowała za zwiększenie środków na budowę 
placu zabaw przy ul. Gminnej. 
7/ Mieszkaniec Magdalenki poinformował, iż składa wniosek obywatelski do Rady Gminy 
Lesznowola w sprawie transmitowania i nagrywania posiedzeń komisji merytorycznych. 
8/ Mieszkaniec Kolonii Lesznowola zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwość wysłania pism 
do właścicieli bardzo zaniedbanych i zarośniętych działek, na których w ostatnim czasie 
miało miejsce kilka pożarów, aby o te działki odpowiednio zadbali. 
9/ Z-ca Wójta M. Szost udzielił odpowiedzi na pytanie zawarte w ppkt. 8/ 
10/ Wójt M. N. Maciejak odniosła się do kwestii zawartych w ppkt.6/ 



11/ Mieszkanka sąsiedniej gminy w imieniu własnym, nie reprezentując żadnej organizacji, 
przypomniała o zapisie art. 7 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, który mówi, iż: „Organy 
władzy publicznej działają na podstawie i w granicach prawa”. Każdy obywatel w Polsce 
ma prawo korzystać ze swoich praw obywatelskich. Przywołując ten artykuł Mieszkanka 
podkreśliła, iż każdy mieszkaniec ma prawo do składania nieograniczonej liczby wniosków 
i zapytań, a co za tym idzie, uzyskania odpowiedzi na składane pisma. 
 
28. Zamknięcie XIV Sesji Rady Gminy Lesznowola. 

  1/ Przewodniczący RG Ł Grochala zamknął XIV Sesję Rady Gminy Lesznowola. 
 
   Protokołowała: 
   Magdalena Dragan 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Lesznowola 

                                       (-) Łukasz Grochala 
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